

Students' achievements 學生成就

憑著卓越的學業成績、積極參與社區服務及課外活動，三名嶺大本科生及兩名嶺南大學持續進修學院高級文憑課程學生獲頒發2017/18年度匯豐獎學金。

Three undergraduate students of the University and two higher diploma students of Lingnan Institute of Further Education (LIFE) were awarded HSBC Scholarships 2017/18 in recognition of their outstanding academic achievements, involvement in community service and extra-curricular activities.



嶺南大學中文辯論隊在9月8日由香港基本法推介聯席會議主辦的「第二十屆《基本法》多面體全港大專生辯論賽」勇奪亞軍殊榮。此外，兩名嶺大學生在10月6至7日參加了英文辯論比賽「第一屆全港大學初級工作坊及聯賽」，並晉身決賽。

The Lingnan University Chinese Debate Team grasped the First Runner-up in the 20th Basic Law Debate Competition for Tertiary Students in Hong Kong organised by the Joint Committee for the Promotion of The Basic Law of Hong Kong on 8 September. In addition, two Lingnan students joined the 1st Hong Kong Joint University Novice Workshop and Tournament, an English debate competition, from 6 to 7 October and advanced to the grand final.

第二十二屆成龍挑戰盃全港大學邀請賽於10月6至20日期間在嶺大順利舉行。經過一輪激烈的競逐，嶺大校隊在男子籃球、男子排球、女子排球、男子足球及女子乒乓球項目均奪得季軍殊榮。

The 22nd Jackie Chan Challenge Cup Hong Kong Universities Invitation Tournament was successfully held at Lingnan from 6 to 20 October. Sports teams from Lingnan performed well in the tournament, with the teams of Men's Basketball, Men's Volleyball, Women's Volleyball, Men's Soccer and Women's Table-tennis winning the 2nd Runner-ups in their respective categories of competitions.

